
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 548 af 8. juni 2021 (alm. del). Spørgsmålet er stillet 

efter ønske fra ikkemedlem Lars Boje Mathiesen (NB). 

 

 

Morten Bødskov 

/ Uffe Mikkelsen 
  

30. juni 2021 
J.nr. 2021 - 5219 

 

Skatteudvalget 2020-21
SAU Alm.del - foreløbigt svar på spørgsmål 548

Offentligt



 

Side 2 af  2 

Spørgsmål 

Vil ministeren for hver kommune oplyse den gennemsnitlige gældsfaktor inddelt på kvint-

iler for de familier, der købte en ejerbolig for det seneste tilgængelige år? 

 

Svar 

Det har desværre ikke været muligt at svare inden for fristen, da svaret forudsætter et 

større data- og beregningsarbejde. Et endeligt svar forventes fremsendt ultimo august 

2021. 
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